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w mIeJscu

Na V sesji Rady Powiatu Inowroclawskiego 1 marca 2007 roku zgloszono
nastepujace interpelacje i zapytania:

Radna p Krystyna Mrugaiska zapytala, jakie srodki finansowe moze
przeznaczyc w najblizszym czasie Starostwo Powiatowe na renowacje Kosciola
w Pieraniu.

Radna p. Maria Kruszewska poinformowala, ze w ubieglym tygodniu w Operze

Nowa odbyla sie sesja poswiecona sposobom pozyskiwania sr?dków z Unii
Europejskiej na dzialalnosc kulturalna. Sesja byla zorganizowana przez
Marszalka Województwa Kujawsko - Pomorskiego. Radna zapytala, czy ktos z
naszego Powiatu uczestniczyl w tej sesji, a jezeli tak, to chcialaby uzyskac na
pismie blizsze informacje na wspomniany temat.
Radna poruszyla równiez sprawe parkowania samochodów przy budynku
Starostwa Powiatowego. Za kazdym razem - stwierdzila - jak przyjezdza sie na
sesje to jest duzy problem z zaparkowaniem samochodu. Prosila, zeby te sprawe. ,
rOZWlazac.

Radna p. Agnieszka Szeliga zlozyla interpelacje na pismie, które stanowia
zalacznik nr 1 i nr 2 do niniejszego pisma.

Radny p. Zenon Bakowski przedlozyl interpelacje na pismie, która stanowi
zalacznik nr 3 do niniej szego pisma.

Radny p. Leonard Maciejewski wskazal, ze aktualnie w Starostwie Powiatowym
(tylko i wylacznie w Urzedzie Starostwa) pracuje okolo 150 osób. Kazdego roku
okreslona liczba osób odchodzi na emeryture, bo jest to naturalna konsekwencja,
ze ludzie dorastaja, starzeja sie i odchodza z czynnego zycia zawodowego.
Radny poinformowal, ze do zlozenia tej interpelacji zainspirowala go
wypowiedz Pana Starosty w "Gazecie Pomorskiej" w dniu 27 lutego br. i



wywiad w "Telewizji Kablowej", które mogly byc moze "dziennikarska
zmylka", ale dla przecietnego czytelnika czy sluchacza moze tworzyc dziwna
iluzje na temat zatrudniana w Starostwie. Wydawac by sie moglo - stwierdzil 
ze Starostwo to "przechowalnia emerytów i rencistów", choc jest to nietrafiona
opinia i absolutnie falszywa. Radny dodal, ze srednia wieku pracujacych w
Starostwie 150 osób ksztahuje sie ponizej 40 lat. Zapytal Pana Staroste, ilu
rzeczywiscie pracuje w Starostwie emerytów (poza wojskowymi)? Stwierdzil,
ze jest nieprawda, iz w Starostwie jest przechowalnia bylych oficerów. Ponadto
radny prosil, aby nie mylic osób, które nabyly prawa emerytalne (panie, które
osiagnely wiek 55 lat i pracownicy majacy uprawnienia wynikajace z Karty
Nauczyciela), a nie odeszly na emeryture, bo jest to ich przywilej. Pracodawca
w sposób rygorystyczny lamalby Kodeks Pracy, gdyby w jakikolwiek sposób
przymuszal tych ludzi, aby odeszli z pracy.

Radny p. Andrzej Kozlowski w pierwszej interpelacji wskazal na tragiczny stan
techniczny dróg powiatowych. Poinformowal, ze ostatnio uczestniczyl z radnym
p. Andrzejem Sierdzkim w zebraniach na terenie Gminy Kruszwica i stwierdzil,
ze oczekiwania mieszkanców we wspomnianej sprawie sa bardzo duze. Obecnie
na drogach powiatowych jest wiele "wyrw", które wymagaja natychmiastowej
naprawy. Wskazal, ze szczególnie tragiczny jest stan techniczny drogi
Kruszwica - Sukowy - Strzelno, Kruszwica - Slawecin oraz droga Kruszwica
Polanowice - Strzelno (przez Sokolniki). Radny interpelowal, aby w
najblizszym mozliwie czasie dokonac napraw czastkowych w/w dróg. Prosil,
aby naprawami czastkowymi zainteresowali sie merytoryczni pracownicy
Starostwa, poniewaz od pracowników firm remontujacych drogi radny
dowiedzial sie, ze te wycinane z dróg kawalki asfaltu sa rzucane z powrotem do
kotla gdzie sie je przetapia i nastepnie zalewa dziury.
W drugiej interpelacji radny p. Andrzej Kozlowski prosil, aby do Wieloletniego
Planu Inwestycyjnego wprowadzic remont drogi Kruszwica - Sukowy 
Strzelno oraz droge Janocin - Gocanowo (przez Rusinowo).

Radny p. Boguslaw Kawka zlozyl dwie interpelacje:
Pierwsza w sprawie naprawy i utwardzenia placu przy Zespole Szkól
Ponadgimnazjalnych w Koscielcu. Jest tam nawierzchnia zuzlowa i w czasie
deszczu jest niesamowite bloto, które wnosi sie do szkoly.

W nastepnej interpelowal o szybka naprawe drogi Pakosc - Zlotniki Kujawskie
(lacznie z ul. Krzyzanowskiego wpadajaca do ulicy Barcinskiej lezacych na
terenie miasta Pakosc). Wystepuja tam bardzo glebokie dziury i samochody
osobowe tra miskami olejowymi o nawierzchnie. Z tego tytulu wystepuje bardzo
duze zagrozenie wypadkowe.



Radny p. Andrzej Sieradzki zapytal o stosunek wlasnosciowy drogi Kruszwica 
Szarlej - Sikorowo.
Radny prosil Zarzad o przyspieszenie prac Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia
Skarbu Panstwa w sprawach przejmowania dróg przez Powiat.

Radny p. Jacek Nijak nawiazal do uzyskanej odpowiedzi na interpelacje zlozona
na poprzedniej sesji Rady Powiatu, która jest niezwykle ogólna i
niesatysfakcjonujaca. Chodzi o budynek Palacu Mieszczanskiego przy
ul. Solankowej. Z otrzymanej odpowiedzi p. radny dowiedzial sie, ze aktualnie
trwaja tam prace poprawkowo - wykonczeniowe, natomiast plan przewidywal
przenosiny muzeum do 30 czerwca br., zas urzadzenie ekspedycji do konca
I kwartalu 2008 roku. Poinformowal, ze te daty pojawiaja sie tutaj po raz
pierwszy, bo z dostepnych publikacji prasowych wiadomo bylo o uroczystej
inauguracji czy o uroczystym zakonczeniu prac. Z uzyskanej odpowiedzi
wynika takze, ze z powodu trwajacych prac poprawkowych termin przeniesienia
muzeum ulegnie przesunieciu i do dzis nie mozna okreslic jego dokladnej daty.
Uzyte sformulowanie zaklada daleko idaca dowolnosc i wlasciwie brak jest
konkretnej informacji w przedmiotowej sprawie. Ponadto radny zapytal o status
Muzeum im. Jana Kasprowicza: czy jest ono panstwowa jednostka
organizacyjna, czy jednostka gdzie organem zalozycielskim jest Starostwo?
Radny odniósl sie do zapisu z "Gazety Pomorskiej", w której umieszczono
notatke o znalezieniu w Muzeum pocisku. Zadziwia fakt, ze instytucja, w której
z pietyzmem przechowuje sie zbiory i archiwizuje eksponaty, nagle gromadzi w
swoich zbiorach pocisk, który móglby byc przyczyna dramatu w miescie i
powiecie. Ponadto radny zapytal o wycinke drzew z terenu nowego Muzeum, bo
z publikacji prasowych dowiadujemy sie (z wypowiedzi p. dyrektor), ze
zawinilo w tej sprawie Starostwo. Zapytal, czy jest osoba odpowiedzialna za
podjecie tej nieszczesliwej decyzji, w wyniku której nalozono na Muzeum
potezna kare·

Radny p. Mikolaj Bogdanowicz poinformowal, ze od trzech lat jestesmy w Unii
Europejskiej i prawie jestesmy europejczykami. Jednak chodzi o to, ze jestesmy
traktowani róznie przez sprzedawców, przez instytucje handlowe. Konsument
nie jest zorientowany jakie mu przysluguja prawa, nie wie co moze egzekwowac
od danego sprzedawcy. W zwiazku z tym zaproponowal (prosil o
ustosunkowanie sie do propozycji Powiatowego Rzecznika Konsumentów), aby
Starostwo Powiatowe wydalo informator albo biuletyn, który bylby dodatkiem
do prasy lokalnej lub trafilby do kazdego domu i informowal mieszkanców o
przyslugujacych mu prawach konsumenckich.

Prosze o rozpatrzenie zgloszonych interpelacji i zapytan w mysl
postanowien § 19 Statutu Powiatu Inowroclawskiego.



Agnieszka Szeliga
Radna Rady Powiatu
Inowroclawskiego
Przewodniczaca Komisji
Zdrowia i Polityki Spolecznej

Interpelacja

Inowroclaw, 01.03.2007 r.

Pan
Tadeusz Majewski
Starosta Inowroclawski

w sprawie: programu szczepien przeciw wirusowi brodawczaka ludzkiego (HPV) jako
pierwotnej proiIlaktyki raka szyjki macicy i zdrowia prokreacyjnego

Rak szyjki macicy jest drugim co do czestosci wystepowania nowotworem u kobiet do

45 roku zycia. W Polsce kazdego roku zapada na ten typ raka prawie 4000 kobiet, z czego

umiera co roku ok. 2000 - to 5 Polek kazdego dnia.

Glówna przyczyna zachorowania na raka szyjki macicy jest zakazenie WIrUsem

brodawczaka ludzkiego (HPV). Do zakazenia tym wirusem dochodzi przede wszystkim

u ludzi mlodych. Od wrzesnia ubieglego roku jest juz zarejestrowana w Polsce pierwsza

szczepionka chroniaca przed zakazeniem HPV , która moze skutecznie pomóc zmienic

sytuacje kolejnych pokolen dziewczat i kobiet jesli chodzi o raka szyjki macicy i pokonac te

straszna chorobe.

Szczepienia dziewczat w wieku 12 lat zalecaja m.in. polskie towarzystwa medyczne w

rekomendacjach dotyczacych szczepien przeciwko wirusowi HPV. Rekomendacje te wpisuja

sie w caly szereg swiatowych wytycznych. Swiatowa Organizacja Zdrowia (WHO), Fundusz

Ludnosciowy ONZ (UNFP A) oraz Komisja Europejska podkreslaja, ze szczepionki przeciw

HPV sa rewolucja w podejsciu do profilaktyki raka szyjki macicy, a w krajowych programach

profilaktycznych konieczne bedzie uwzglednienie szczepien przeciwko temu wirusowi.

Niestety wysoka cena szczepionki w Polsce, bedaca bariera dostepnosci dla wielu

rodzin uniemozliwia skuteczna, powszechna profilaktyke bez udzialu srodków publicznych.



W zwiazku z tym proponuje przygotowanie wniosku przez powiat inowroclawski wspólnie
i

z samorzadami gminnymi na projekt w zakresie promocji zdrowia i programów profilaktyki

w ramach Norweskiego Mechanizmu Finansowego.

Program szczepien przeciw wirusowi brodawczaka ludzkiego (HPV), jako pierwotnej

profilaktyki raka szyjki macicy i zdrowia prokreacyjnego, realizowany na terenie powiatu

inowroclawskiego, z udzialem srodków samorzadów lokalnych oraz funduszy europejskich

bylby pierwszym na terenie województwa kujawsko - pomorskiego, a biorac pod uwage

decyzje Komisji Europejskiej, wpisanym w strategie rozwiazywania najwazniejszych

problemów zdrowotnych zakresie zdrowia publicznego na terenie Unii Europejskiej.



Agnieszka Szeliga
Radna Rady Powiatu
Inowroclawskiego
Przewodniczaca Komisji
Zdrowia i Polityki Spolecznej

Interpelacja
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Pan

Ryszard Brejza
Prezydent Miasta Inowroclawia

za posrednictwem
Starosty Inowroclawskiego

w sprawie: deklaracji udzielenia pomocy PS ZOZ - owi w Inowroclawiu poprzez
umorzenie polowy zaleglosci (o ile wystapia) w zakresie zaplaty podatku
od nieruchomosci

Odpowiadajac na moje interpelacje zgloszone podczas sesji Rady Powiatu

Inowroclawskiego w dniu 31.01.2007 r. Pan Prezydent deklaruje "udzielenie pomocy poprzez

rozlozenie zaleglosci (o ile wystapia) na dogodne raty badz odroczenie terminów ich

platnosci, z uwagi na wazny interes publiczny jakim jest posiadanie plynnosci fmansowej

przez placówke ochrony zdrowia". Prosze o rozwazenie mozliwosci poszerzenia tej deklaracji

udzielenia pomocy PS ZOZ- owi w Inowroclawiu poprzez umorzenie polowy zaleglosci (o ile

wystapia) w zakresie podatku od nieruchomosci.

W wymiarze fmansowym wartosc w/w umorzenia odpowiada kwocie pozyskiwanej

z tytulu platnych parkingów przed szpitalem. Polowa naleznego podatku od nieruchomosci

nadal wplywalaby do "kasy miasta" , stanowiac jedno ze zródel finansowania zadan wlasnych

zawartych w Strategii Rozwoju Miasta, Wieloletnim Planie Inwestycyjnym oraz budzecie

Inowroclawia.

Jednoczesnie dziekuje za pozytywna odpowiedz na moja druga interpelacje i zalozenie

budowy ulicy Edwarda Poninskiego w 2008 r., II etapu budowy ulicy Leona Czarlinskiego

w 2009 r. w przygotowanym projekcie WPI na lata 2007-2013 oraz deklaracje wykonania

oswietlenia w ulicy Edwarda Poninskiego juz w biezacym roku, jesli pozwola na to srodki

finansowe.

r.·"
"



Inowroclaw, 1 marca 2007r.

Szanowny Pan

Piotr Czarnolewski

Przewodniczacy Rady
Powiatu Inowroclawskiego

W zalaczeniu przekazuje interpelacje:

W ubieglym roku wystapilem na sesji Rady Powiatu Inowroclawskiego z interpelacja

dotyczaca utworzenia Specjalnej Strefy Ekonomicznej na terenie Powiatu Inowroclawskiego.

Zarzad Powiatu Inowroclawskiego skierowal pisma do prezydenta Miasta Inowroclawia,a

takze do wójtów i burmistrzów z zapytaniem o dostepne tereny inwestycyjne na terenie

Powiatu Inowroclawskiego.

Starosta Inowroclawski wspólnie z Burmistrzem Pakosci wystapili do Marszalka

Województwa Kujawsko-Pomorskiego z inicjatywa utworzenia na terenie miejscowosci

Giebnia filii podstrefy ekonomicznej.

5 grudnia 2006r. weszlo w zycie Rozporzadzenie Rady Ministrów w sprawie Pomorskiej

Specjalnej Strefy Ekonomicznej, które w zalaczniku zawiera szczególowy opis granic i terenu

Pomorskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej. W mysl Rozporzadzenia Pomorska Strefa

Ekonomiczna obejmuje lacznie 24 tereny, w tym Teren Lysomice I oraz Teren Lysomice II.

Impulsem do dzisiejszej interpelacji sa zapowiedzi Marszalka Województwa Kujawsko

Pomorskiego , Piotra Calbeckiego zamieszczone na lamach "Nowosci" i "Gazety

Wyborczej".

Zgodnie z wypowiedzia Pana Marszalka Województwa Kujawsko- Pomorskiego, jednym z

kluczowych zadan, jakie zostana zrealizowane w ramach Regionalnego Programu

Operacyjnego Województwa Kujawsko- Pomorskiego na lata 2007-2013 bedzie powiazanie

regionalnych terenów inwestycyjnych z krajowym ukladem drogowym.

Marszalek Calbecki zapowiedzial, ze w Kujawsko- Pomorskie m ma powstac szesc podstref

Pomorskiej Strefy Ekonomicznej, które doprowadza do harmonijnego rozwoju calego

regionu. Wymienia sie nastepujace miejscowosci: Bydgoszcz, okolice Inowroclawia,

Wloclawek, Kowalewo Pomorskie, Brodnice lub Rypin oraz Dzwierzno lub Chelmze.



W zwiazku z powyzszym prosze Zarzad Powiatu Inowroclawskiego o podjecie dzialan w
l

kontekscie kontynuowania staran o utworzenie podstrefy Pomorskiej Strefy Ekonomicznej, w

szczególnosci wznowienia rozmów z samorzadami gminnymi, Zarzadem Województwa i

wladzami Pomorskiej Strefy Ekonomicznej.

Z wyrazami szacunku

fUS/Y/hC:tf~~on Bakowski
Przewodniczacy

Komisji

Rozwoju, Promocji

i Integracji z Unia Europejska


